
Odkup pšenice zadovoljiv

V delo>ni organizaciji Žito so letos odkupili dovolj pšenice za po-
trebe tozda Mlini, ki znašajo 57.500 ton letno. Tudi letos se je nadalje-
val ugoden trend pri odkupu slovenske pšenice, ki daje ob načrtnem
delu vse boljše rezultate, saj se delež te pšenice v celolnem odkupu iz
leta v leto povečuje.

V Žitu so odkupili več ko( 80 odstotkov s pogodbami predvidenih
količin slov enske pšenice v družbenem sektorju, medtem ko je bil v za-
družnem sektorju odkup še za nekaj odstotkov boljši.

Odkup jepotekalbrez večjih motenjin je vglavnem končan.čeprav
pričakujejo v Žitu še nekaj manjših količin pšenice. Za zagotovilev po-
treb lozda Mlini so > drugih republikah kupili manjkajoče količine pše-
nice, tako da razpolagajo / /adoslnimi količinami osnovnih surovin. S
tem so si tudi /agotovili potrebne prehodne zaloge za pričetek nasled-
njega go^podar^kega leta.
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